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                                                                                             Directie Landbouw 

Geachte Voorzitter, 

 

Hierbij stuur ik u de antwoorden op vragen van het lid Thieme (PvdD) over de opvang van 

chinchilla’s. 

 

1 

Bent u op de hoogte van de grote financiële problemen bij chinchillazorg- en informatie-

centrum Vida Nueva in Musselkanaal? 

 

Ja. 

 

2, 4, 5, en 6 

Welke oplossingen ziet u voor enerzijds de 170 chinchilla’s die worden opgevangen in dit 

centrum en anderzijds chinchilla’s die de komende tijd door hun eigenaar op straat zullen 

worden gezet nu dit centrum dreigt te worden gesloten? 

 

Bent u bereid de initiatiefnemer van deze gespecialiseerde chinchillaopvang, die deze 

maatschappelijke taak jarenlang op eigen kracht en met eigen middelen heeft vervuld, de 

hand te reiken nu zij door tragische omstandigheden in de problemen dreigt te raken, 

mede gelet op de grote waardering die u eerder voor dit project heeft uitgesproken? 2) 

Zo ja, op welke wijze en op welke termijn? Zo nee, waarom niet?  

 

Bent u bereid de opvang van deze chinchilla’s financieel te ondersteunen, bijvoorbeeld uit 

de bijdrage die u heeft gereserveerd voor hulp aan boeren die in de problemen zijn 

geraakt, waardoor de verzorging van hun dieren in gevaar komt? 3) zo nee, waarom niet? 

 

Bent u bereid een structurele oplossing te zoeken voor het voortbestaan van gespeciali-

seerde opvangcentra? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

 

De eigenaar van een dier is verantwoordelijk voor de goede zorg en opvang van zijn dier. 

Wanneer een eigenaar van zijn dier af wil, zal hij ervoor moeten zorgen dat zijn dier 

elders goed wordt opgevangen. Ik zie het niet als een taak van de rijksoverheid om de 

zorg voor dieren, die door hun eigenaar worden afgestaan, over te nemen.  
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Particuliere initiatieven, waaronder gespecialiseerde opvangcentra, die het op zich hebben 

genomen om dieren op te vangen die door een eigenaar worden afgestaan, zullen zelf 

moeten zorg dragen voor de continuïteit van de opvang van de dieren en het vinden van 

een oplossing wanneer zich problemen voordoen. Het is niet aan de rijksoverheid om 

particuliere initiatieven die financieel in de problemen zijn geraakt, te ondersteunen. 

Zie ook de antwoorden die ik heb gegeven op de vragen van Kamerlid Ouwehand (Partij 

voor de dieren) over het chinchilla opvangcentrum Vida Nueva in Musselkanaal, 

ingezonden op 14 augustus 2008 (2070827410). 

 

Mijn beleid is erop gericht om te voorkomen dat dieren in de opvang raken door een 

ondoordachte beslissing van de eigenaar bij de aanschaf van een dier. Op de website van 

het Landelijke Informatie Centrum Gezelschapsdieren (LICG) zijn voor verschillende 

diersoorten bijsluiters te vinden, waarin onder meer wordt vermeld welke zorg de dieren 

nodig hebben en wat de kosten zijn die deze zorg met zich meebrengt. Ook voor 

chinchilla’s bestaat deze bijsluiter. 

  

3 

Wat zou u gemeenten adviseren die ten gevolge van hun zorgplicht gedurende 14 dagen 

de opvang van zwervend aangetroffen chinchilla’s dienen te verzorgen, wanneer het enige 

gespecialiseerde opvang centrum definitief dreigt te worden gesloten?  

 

Het is aan de gemeenten om hun verantwoordelijkheid te nemen bij de invulling van hun 

wettelijke zorgplicht. 

 

7 

Bent u bereid deze vragen zo snel mogelijk, maar in ieder geval voor het eind van de 

maand te beantwoorden, gezien de urgentie van de kwestie. 

 

De vragen zijn zo snel mogelijk beantwoord. 

 

DE MINISTER VAN LANDBOUW, NATUUR EN 

VOEDSELKWALITEIT, 

 

 

 

 

G. Verburg 


